
 

2 Ekim 2011, Pazar 

Önceliğimiz yeni anayasa 

TBMM Başkanı Cemil Çiçek, 24.dönem 
2. yasama dönemi nedeniyle yapılan özel 
açılışta yaptığı sunuç konuşmasında yeni 
anayasa konusunda mesajlar verdi 

Milletvekilleri ve siyasi partilerden 
demokratik olgunluk beklediğini belirten 
Çiçek, “Bu dönem TBMM yüzde 95’ler 
gibi büyük bir temsil oranına kavuşmuştur. 
Kadın milletvekili sayısının artması ise 
hepimizi sevindirmektedir. Bu tablonun 
çalışmalarımızda bize güç katacağı, verim 
ve başarımızı artıracağı inancındayım” 
dedi. 
 
Đç tüzük değişecek 
Yeni yasama yılında Meclisi bekleyen en 
önemli gündem maddelerinden birisinin 
“yeni anayasa” olduğunu dile getiren 
Çiçek, darbe anayasası imajından kurtulmak gerektiğini belirtti. Çiçek, 
yeni bir anayasa yapımının sadece Türkiye’de değil tüm dünyada zorlu 
bir süreç olduğunu ifade etti. 
Anayasa yapımında izlenecek yöntemden metnin içeriğine kadar her 
konuda sorun yaşanmasının “son derece doğal” olduğunu belirten 
Çiçek,  “Kangren olmuş bu sorunumuzu, ülkemize karşı 
sorumluluğumuzun bir gereği olarak el birliğiyle çözeceğimize 
inanıyorum. Bugüne kadar anlayışla yaklaşan tüm parti gruplarımıza, 
siyasi liderlere ve sivil toplum kuruluşlarına teşekkür ediyorum” dedi. 
Yeni anayasayla birlikte TBMM Đçtüzüğü’nün de değişmesi gerektiğini 
vurgulayan Çiçek, terör konusuna da değinirken, söyleyecek sözü 
olmayanların şiddete başvuracağını kaydetti. 
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